
Sjätte maj lämnade jag på kommunstyrelsen in ett initiativ om att Uppsala kommun borde följa 
domstolsutslag, nästan två månader efter att kammarrättens dom som upphävde beslutet från ett 
och ett halvt år tidigare att inrätta tredje vice ordförande vann laga kraft (tjugonde mars). 
 
Initiativet skulle ha behandlats på kommunstyrelsen den tionde juni, men drogs ur i sista stund. 
Enligt det svar som författats sjätte augusti och som behandlades på kommunstyrelsen i slutet av 
augusti konstateras att ”uppdragen som tredje vice ordförande har upphört genom den 
lagakraftvunna domen”.  
 
Jag hade dock uppfattningen att titeln fanns kvar och arvode betalades ut, men i media informerade 
Erik Pelling att arvode upphört utbetalas. 
 

  

 

Vem fattade beslut om att upphöra med utbetalningen av arvode och när, och varför gjordes inte 

detta när domen vann laga kraft? 

 

 


